
Zpráva 
delegace ČSTS na výročním valném shromáždění IDSF 

Wels, A, 10.-11.6.2006 
 

Místo konání: Rakousko, Wels, hotel Dormotel Traunpark Wels 
Datum konání: 10.-11.6.2006 
Členové delegace: P. Odstrčil, R. Felcman 
 
Doprava: osobní automobil, Felcman Zlín – Brno a zpět, Odstrčil Brno – Pelhřimov – Č. 
Budějovice –Linz a zpět  
 
Časový plán cesty: 

09.06.2006 09:00 odjezd Zlín 
 10:30 odjezd Brno 
 16:00 příjezd Wels, ubytování 
10.06.2006 09:00 jednání se zástupci DTV (Německo), PTT 

(Polsko) o vzájemné účasti na soutěžích 
 13:30 – 17:00 IDSF Forum 
 19:00 IDSF dinner 
11.06.2006 10:00 – 16:00 IDSF AGM 
 19:00 President Dinner 
 20:00 odjezd Wels 
 23:45 příjezd Brno 
12.6.2006 01:00 příjezd Zlín 

 
Průběh akce: 
 

A. Jednání s DTV a PTT 
Účastníci: Allert (president DTV), Eichert (sportdirector DTV), Witos (president PTT) 
Jednání bylo dohodnuto v předstihu jako reakce na potíže českých párů při účasti na 
soutěžích v Německu. Na jednání předali zástupci DTV kopii smlouvy mezi CSTS a DTV 
z roku 1994 (za DTV Fenn, za CSTS Heller), která řeší vztahy mezi DTV a ČSTS a 
kterou vedení DTV předalo všem německým klubům. Účastníci probrali jednotlivé body 
této smlouvy a shodli se, že v současné době je možné se dále zúčastňovat soutěží v druhé 
zemi. Je však třeba dořešit problémy se zveřejňováním soutěží a podrobně se seznámit se 
soutěžními řády v druhých zemích (oblečení, syllabus, bodování atd.).  
Polská strana vyjádřila snahu vyřešit obdobně vztahy a možnosti účasti na soutěžích 
v Polsku. 
Závěrem bylo dohodnuto, že ČSTS svolá jednání sportovních ředitelů (předběžně 
16.9.2006, Praha), které podrobně projedná současný stav soutěžního systému a 
vzájemnou účast na soutěžích. 
Po jednání se stejnou problematiku zajímali i zástupci Slovenska, Rakouska a Maďarska a 
projevili přání se jednání také zúčastnit. Společně byl zvolen pracovní název tohoto 
projektu „Malá Evropa“. 
 
B. IDSF Forum - otevřené jednání, na kterém probíhají diskuse a předběžná projednání 

dokumentů a projektů předkládaných AGM. 
Diskusní okruhy a projednávaná témata byly: 

- Zpráva plánovací  komise (V. Bain) – shrnula současný stav a předpokládaný 
vývoj vztahů s profisvětem, zejména vznik nové profesionální federace 



IPDSA, italský návrh na zřízení profi sekce v IDSF a informace z kongresu 
WDaDSC v Blackpoole 

- Zpráva ředitelky pro vzdělávání (N. Ambrož) – podrobně informovala o 
činnosti komise pro kontrolu hodnocení a o projektu, který odhaluje tzv. 
homejudging. Připraven je projekt pro odhalování tzv. blockjudgingu. 

- Sportovní komise (H. Spaeker, P. Odstrčil) – současná etapa registračního 
systému IDSF, tj. aktivizace národních administrátorů a předání národních 
registrů párů pro mezinárodní soutěže. Jako pilotní svazy se přihlásily svazy 
České republiky, Filipín, Finska, Chorvatska, Litvy, Rakouska a Srbska. 
Databáze mají připravené k předání Itálie, Německo, Polsko a Rusko. 

- Disciplinární tribunál (E. Staeldi) – provedl výklad dokumentů ustavujících  
disciplinární tribunál a definujících jednací procedury 

- Právní komise (J. Fraser, D. Cornfield) – písemná zpráva byla doplněna o 
detaily, týkající se jednání na Ukraině a zejména o možnostech pojišťování 
sportovců a akcí. 

- Zpráva internetové komise (Piet Rullens) – předvedena byla funkce nových 
internetových stránek a možnost odebírání časopisu DanceSport Today 

- Antidopingová komise (K. de Moy) – účastníci byli seznámeni  s vývojem 
v oblasti AD 

- Festivaly IDSF (J. Fraser) – akce jsou finančně náročné a není jisté, zda se 
v nich bude pokračovat 

 
C. IDSF výroční valné shromáždění (AGM) 
Po úvodních procedurách byly v rychlém sledu schváleny zprávy: 

- které byly předneseny na fóru, 
- zpráva prezidenta (R. Baumann) a viceprezidenta (V. Bain), 
- finanční zpráva 2005 a plán na 2006 (Hinder), 
- zpráva sportovního ředitele (Spaeker), v níž zaujala především informace, že 

od roku 2007 bude IDSF losovat porotce pro titulární soutěže 
- zpráva komunikačního ředitele (J. Biba) 
- zpráva komise pro evropské záležitosti (L. Hinder), která byla ustanovena 

v tomto roce ve složení Hinder, Galvagno, Dorokchov, Kopponen, Loja 
R.Baumann odstoupil z funkce presidenta a proto proběhly doplňující volby, které doplnili 
současné prezidium do řádných voleb v roce 2007. V nich byli zvoleni do funkcí: 

- president – Carlos Freitag, Španělsko 
- 1.vicepresident – Vinc Bain, Aistrálie 
- Generální sekretář – Marco Sietas, Španělsko 
- člen prezidia – Carola Thokko, Finsko (protikandidátka Faina Kizob, Izrael) 

Schváleno bylo založení Disciplinárního tribunálu a byli zvoleni jeho členové (president 
Erich Stealdim Švýcarsko, 2 vicepresidenti a 6 členů). 
AGM projednalo a schválilo tyto dokumenty a jejich změny: 

- úpravy Stanov, řešící uprázdněné funkce a hlasování v presidiu 
- úpravy Soutěžní řádu, řešící 

• zavedení nových pravidel pro oblékání, včetně těchto nových 
pravidel (Dress Regulations) 

• že všechny páry na titulárních soutěžích budou tančit od 1. kola 
AGM přijalo v návaznosti na italský návrh strategické rozhodnutí, že založí svoji 
organizaci profesionálů uvnitř IDSF a položí tak základ jednotné světové organizace pro 
taneční sport. 



Několik návrhů USA, Itálie a Španělska bylo vzato zpět a několik jich bylo odloženo na 
další AGM (např. návrh na zavedení kategorie do 21 let/Youth 2). 
Závěrem AGM poděkovalo odstupujícímu presidentovi, panu Rudolfu Baumannovi, za 
dlouholetou činnost pro IDSF (31 let v presidiu, z toho 8 let ve funkci presidenta) a 
jmenovalo ho doživotním čestným presidentem IDSF. 
 
Dle podkladů k jednání a průběhu jednání zpracoval: Petr Odstrčil, červen 2006 
 

 
  
   
   
   


